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Maastricht, 27 november 2024 
 
Betreft: Schriftelijke vragen van GroenLinks - Start zero emissiezone Maastricht per 1 januari 2025. 
 
Geacht college, 
 
Per 1 januari aanstaande gaat de zero emissiezone in Maastricht van start. 
In uw laatste RIB van 22 oktober 2024 (2024.03588) stelt u “Maastricht gaat dus ongewijzigd door 
met de voorbereidingen voor invoering van ZES per 1 januari 2025, conform het raadbesluit uit 
2021”. 
In een nieuwsbericht van de rijksoverheid van 22 november (Kabinet komt ondernemers tegemoet: 
uitstel zero-emissiezones voor schoonste dieselbusjes en inzet op langere boetevrije periode | 
Nieuwsbericht | Rijksoverheid.nl) stelt de staatssecretaris “Ondernemers met een schone 
dieselbestelauto (emissieklasse 6) behouden tot 1 januari 2029 toegang tot stadscentra met een 
zero-emissiezone. Deze maatregel biedt hen een jaar langer de tijd om over te stappen naar een 
elektrisch bedrijfsvoertuig. Daarnaast moet worden voorkomen dat ondernemers in de periode na 
invoering van een zero-emissiezone tegen een boete aanlopen. Het kabinet gaat daarom in gesprek 
met gemeenten over een boetevrije periode van 1 jaar. Na 6 maanden wordt gezamenlijk 
geëvalueerd en bepaald of een heel jaar boetevrij daadwerkelijk noodzakelijk is”. 
Dit betekent de facto een uitstel van een zero emissie zone voor langere tijd. 
In een reactie hierop zegt wethouder Daemen uit Nijmegen op omroep Gelderland (Nijmegen 
OVERROMPELD door plan kabinet wat betreft de ZERO-EMISSIEZONE) dat de invoering in Nijmegen 
doorgaat zoals gepland. 
 
Vraag van GroenLinks aan het college is dan ook: 
  
Is het college, evenals de gemeente Nijmegen, voornemens de invoering van de zero emissiezone 
zoals gepland en omschreven in de RIB van 22 oktober 2024 (2024.03588) nog steeds voort te 
zetten? 
 
We zien uw beantwoording met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 

Lex Vos, raadslid GroenLinks 

Harry Schouten, burgerlid GroenLinks 
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